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Woclawek, 1 3 lipca 2020r.

Pan

Andzej Golgbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

W odpowiedzi na wniesionq interpelacjg miqdzysesyjnE w sprawie remontu boiska

wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej nr 10 we Wloclawku upzejmie informujg, 2e uwzglgdniajqc

zly stan boiska uniemo2liwiajqcy jego uzytkowanie pzebudowa boiska zostanie zaproponowana jako

zadanie inwestycyjne do budzetu Miasta planowaneg o na rok 2021 .

O ostatecznym ksztalcie budzetu Miasta na rok 2021 zadecyduje Rada Miasta Woclawek
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